
Z Á P I S N I C A 
zo zasadania obecného zastupiteľstva konaného dňa 27. októbra 2020 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice 

 

Program: 

 

1. Otvorenie. 

2. Prerokovanie programu zasadnutia. 

3. Kontrola uznesení. 

4. Prerokovanie: 

- Návratná finančná výpomoc v zmysle Uznesenia vlády SR č. 494/2020. 

5. Rôzne: 

- Rekonštrukcia kultúrneho domu. 

- Aktuálne informácie. 

- Iné. 

6. Návrh na uznesenia. 

7. Záver. 

 

K bodu 1:  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva ( ďalej len „zasadnutie“) otvoril starosta Roman König, 

ktorý skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní ... poslanci obecného zastupiteľstva (ďalej len 

„zastupiteľstvo“) a zastupiteľstvo je z uvedeného dôvodu uznášaniaschopné. Zasadnutia sa 

nezúčastnila hlavná kontrolórka obce ( ďalej len „HK“). 

 

K bodu 2: 

Starosta obce prečítal program zasadnutia. Program zastupiteľstvo schválilo. 

 

K bodu 3: 

Starosta obce informoval zastupiteľstvo, že uznesenie č. 6/2020/2 prijaté na zastupiteľstve 

27.8.2020 nebolo zatiaľ plnené.  

 

K bodu 4: 

Starosta požiadal zastupiteľstvo o rozhodnutie vo veci žiadosti o návratnú finančnú pomoc 

v celkovej sume 1 988,- € na výkon samosprávnych pôsobností z dôvodu kompenzácie 

výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020 v dôsledku pandémie ochorenia COVID-

19 v zmysle uznesenia Vlády Slovenskej republiky č. 494/2020. Starosta vysvetlil 

zastupiteľstvu podmienky pomoci a okolnosti týkajúce sa tejto pomoci. Zastupiteľstvo 

súhlasilo s prijatím pomoci. 

 

K bodu 5: 

Starosta obce informoval zastupiteľstvo o pokračovaní rekonštrukcie kultúrneho domu. 

Uviedol, že bola začatá realizácia fasády a vstupného prístrešku tak, aby bolo možné do konca 

roka 2020 použiť poskytnutú dotáciu. 

 

Starosta informoval zastupiteľstvo, že 1.10.2020 by sa malo v obci uskutočniť celoplošné 

testovanie obyvateľov v súvislosti s pandémiou ochorenia COVID 19. Uviedol k veci, že 

došlo k prvotnej dohode o spôsobe testovania so zástupcom MO SR dňa 24.10.2020, ktorá už 

však ku dnešnému dňu celkom neplatí, pretože došlo na úrovni Vlády SR k zmenám, ktoré 

ešte len budú oznámené. Predbežne však platí, že testovanie sa uskutoční vo vonkajších 
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priestoroch pred kultúrnym domom s časovým harmonogramom pre obyvateľov obce tak, aby 

boli čo najviac eliminované rizikové faktory. 

 

P. Slavkovský navrhol, aby sa opakovane vykonala dezinfekcia studní, šácht a okolia studní 

vzhľadom na predchádzajúce intenzívne dažde. 

 

K bodu 6: 

Starosta prečítal návrhy uznesení, ktoré boli zastupiteľstvom schválené. 

 

K bodu 7: 
Po schválení uznesení starosta ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Overovatelia zápisnice:  Mária Brutovská                                                           

  

 Ondrej Slavkovský                                     

 

Starosta obce:                 Roman König 


